
PROTOKÓŁ NR 15/15

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 04 listopada 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00, a zakończyło o 17:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – Przewodniczący komisji,

2. Zofia Ujma,

3. Artur Wrona,

4. Krystyna Konieczna,

5. Paweł Ciszewski,

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz.

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Sławomir Jakóbowski,

2. Mariusz Kubiak,

3. Nawrocki Bartłomiej,

4. Małgorzata Depczyńska,

5. Andrzej Machnica,

6. Henryk Płoński,

7. Beata Espenschied,

8. Paweł Pituch,

9. Bożena Wiśniewska,

10. Ewa Pędziwiatr,

11. Krzysztof Bizunowicz.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia - zatwierdzenie porządku obrad.

2. Informacja  od  pracowników  Urzędu  Miejskiego  o  realizację  przez  Gminę  zapisów  Ustawy  o

utrzymaniu czystości i porządku w Gminie.

3. Pytania do pracowników Urzędu Miejskiego.

4. Informacje na temat „śmieciowy” od osoby reprezentującej podmiot gospodarczy świadczący usługę

wywozu odpadów komunalnych.

5. Sprawy różne.

Ad.  1 Posiedzenie  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  zorganizował  Przewodniczący  -  p.  Krzysztof

Gorczyca. Przedstawił porządek obrad, który został zatwierdzony jednogłośnie.

Przewodniczący zaprosił pracowników Urzędu Miejskiego odpowiadających za „politykę śmieciową”

w mieście.

Ad. 2, Ad. 3  Przewodniczący Komisji spytał pracowników Urzędu Miejskiego czy prowadzone są



analizy i ocena pracy firmy odbierającej odpady komunalne, gdyż jest wiele uwag od mieszkańców miasta.

Według pracowników Urzędu Miejskiego, analizy są przeprowadzane raz w roku.

Do  dnia  15  stycznia  2016  r.  została  przedłożona  umowa  z  dotychczasowym  odbiorcą  odpadów,

weryfikacja odpadów jest  stosowana tylko w trzech rodzajach, to jest  odpady zmieszane,  bioodpady oraz

szkło.

Radni  zgłaszali  w  imieniu  mieszkańców  brak  pojemników  na  śmieci,  brak  gniazd  do  segregacji

odpadów.

Gniazda obiecał postawić Dyrektor, p. Lewandowicz jeszcze w ubiegłej kadencji Rady Miejskiej.

Na pytanie: czy bilansuje się „gospodarowanie” odpadami, pracownicy Urzędu Miejskiego stwierdzili,

że tak, podwyżki za wywóz odpadów komunalnych nie będzie.

Radny,  p.  Paweł  Pituch  zwrócił  uwagę,  że  wystosował  w  grudniu  2014r.  pismo do  p.  Burmistrz

zawierające  dużo  pytań  i  uwag  w  sprawie  gospodarki  śmieciowej,  niestety  nie  otrzymał  do  tej  pory

odpowiedzi.

Przewodniczący ogłosił przerwę w posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej.

Przybyło więcej radnych, w sumie było 12 radnych i p. Burmistrz.

Pani  Burmistrz  przedstawiła  radnym  przygotowany  projekt  i  dokumenty  dotyczące  kąpieliska

(basenu) „Delfinek”.

Koszt wybudowania tego obiektu to kwota ok. 5 mln zł, z czego na zwrot środków można liczyć w 50%.

Po   wysłuchaniu  p.  Burmistrz  i  analizie  wydatków,  radni  doszli  do  wniosku,  że  miasto  nie  stać

aktualnie na budowę tego basenu.

Ad. 4 Następnie Przewodniczący poprosił na posiedzenie przedstawiciela (współwłaściciela) firmy

świadczącej usługę wywozu odpadów komunalnych z miasta.

Generalnie, odbiorcą odpadów jest Karkonoskie Centrum Gospodarki Odpadami a usługi tej spółce

świadczą inne firmy.

W  dalszym  ciągu  padały  stwierdzenia  ze  strony  radnych,  że  brakuje  pojemników,  gniazd  do

segregowania odpadów.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Gospodarki Komunalnej stwierdza, że brak jest dostatecznej kontroli nad stałym procesem zbiórki

i wywozu odpadów komunalnych, co przekłada się na zagrożenie bezpieczeństwa finansów Gminy.

2.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  do  Pani  Burmistrz,  o  udzielenie  odpowiedzi  radnemu  p.

Pawłowi  Pituchowi na pismo, które złożył  w grudniu 2014 r.  do Pani  Burmistrz.  Pismo zawiera uwagi  i

pytania w sprawie gospodarki odpadami.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                               Krzysztof Gorczyca


